
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 23. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 331

Vil ministeren som opfølgning på samråd 23/4-19 om sanktioner mod elever på Ørestad

Gymnasium sende udvalget et skriftligt svar på dette spørgsmål. som også blev rejst un-

der samrådet:

Ministeren skrev 30/3-19 på Facebook: ”Jeg har ikke noget ønske om at straffe eleverne

på Ørestad. Styrelsen skal heller ikke forlange sanktioner. Det har jeg gjort klart for dem,”.

Hvordan har ministeren gjort det klart for styrelsen, at styrelsen ikke skal forlange sanktio-

ner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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